

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 18-24/7/19

Prayer items 3rd week of July

1. Pray that the kingdom Satan will collapse and that power of darkness cannot exist in Malaysia because of God's salvation and God's authority. The power of the Holy Spirit will force all power of darkness to retreat; the light of Lord will shine through Malaysia.
2. May watchmen be posted at all gates in Malaysia to keep watch (to pray), may they never be silent day and night, calling on the Lord continuously until the spirit of revival falls on Malaysia.
3. Pray for Sarawak Day, may God enable the smooth running of all the activities, may the people of Sarawak clearly know and remember their own history and roots, so that they can live together harmoniously.
4. Pray that God will strengthen the faith of our indigenous people; may they keep their faith. May God protect the Christian indigenous families; may their lives influence and transform the lives of non-believers or believers of other faith .

卫理公会以萨迦守望者 18-24/7/19

七月第三个星期的祷告事项

1. 我们祷告马来西亚因着上帝救恩的权柄能力，撒旦的国度要完全崩溃，黑暗的权势不能在马来西亚存留，圣灵的大能要逼退一切黑暗权势，上帝的光要照耀马来西亚。
2. 祈求马来西亚的各城门要设立守望台(代祷者)来守望马来西亚，他们昼夜必不寂寞，呼吁耶和华也不歇息，直等到上帝的复兴的灵火降临马来西亚。
3. 为砂拉越日祷告，求上帝带领砂拉越日一切活动都顺利进行，砂拉越子民也可以清楚和谨记自己历史的根源，确保人人安居乐业。
4. 祈求上帝坚固基督徒原住民的信心，坚守他们的信仰。求上帝保守基督徒的原住民家庭，用生命来影响和转化其他未信或已改信其它宗教的同胞。

Isakhar Pengawal Methodist 18-24/7/19

Doa minggu ketiga Julai

1. Berdoa Kerajaan Syaitan akan runtuh dan kuasa kegelapan tidak berwujud dalam Malaysia disebabkan oleh keselamatan dan kuasa Allah. Kuasa Roh Kudus akan meruntuhkan kuasa kegelapan, Cahaya Sejati Allah akan bersinar di seluruh Malaysia.
2. Berdoa Pengawal akan berada di semua pintu Malaysia dan berdoa. Berdoa supaya mereka tidak senyap pada waktu pagi dan malam, berseru kepada Allah berterusan sehingga kebangkitan Rohani berlaku dalam Malaysia.
3. Berdoa untuk Sarawak Day, mohon Allah berkuasa dan membolehkan semua aktiviti bagi perayaan Sarawak Day akan jalan dengan lancar. Berdoa semoga rakyat Sarawak betul betul tahu dan ingat tentang sejarah mereka, supaya semua orang hidup dengan harmoni.
4. Berdoa untuk bumiputera. Mohon Allah mengukuhkan keimanan mereka; Mohon Allah melindungi keluarga bumiputera beragama Kristian; Berdoa supaya kehidupan mereka membawa pengaruh dan mentransformasi kehidupan orang Kristian dan bukan Kristian.